
 

 

Zápis z jednání VV ČSJ 

čtvrtek, 24. srpna 2023, 12:00 – on-line jednání přes Microsoft Teams 

Přítomni: 

Výkonný výbor (VV): Jiří Hýža (JH), Petra Kafková (PK), Marek Pavlovský (MP), Petr Přikryl (PP), 

Martin Soušek (MS), Radim Vašík (RV) 

Omluveni:  Štěpán Novotný (ŠN) 

Generální sekretář ČSJ: Dana Dvořáková (DD) 

Kontrolní komise: Jiří Bobek (JB) od 12:25 

Hosté: Eva Skořepová (ES) 

 

Výkonný výbor ČSJ bere na vědomí, rozhodnutí předsedy ČSJ Radima Vašíka vyplatit reprezentantům 

3. zálohu budgetu dle tabulky za předpokladu, že budou 1. a 2. záloha zcela vyúčtovány. 

RD 24 1. záloha 2. záloha 
v tis. (14.4.) 

3. záloha v tis. 
(1.8.) 

Celkem pro rok 
2023 v tis. 

Zbývá 10 % 

Alessia Palanti (ILCA 6) 270 450 90 900 90 

Klára Himmelová (ILCA 6)  200 318 65 648 65 

Viktor Teplý (ILCA 7) 270 450 90 900 90 

Ondřej Teplý (ILCA 7) 250 412 83 828 83 

Karel Lavický (iQFOiL)  250 412 83 828 83 

Kateřina Švíková (iQFOiL)  270 450 90 900 90 

Barbora Švíková (iQFOiL)  270 450 90 900 90 

Kateřina Altmannová (iQFOiL) 260 424 86 855 86 

Burská – Tkadlecová (49er FX)  240 382 78 778 78 

Vojtěch Koška (Kite)  230 369 75 749 75 

RD 28         0 

Mikuláš Vaszi (ILCA 7)  65 100 21 206 21 

Dominika Braunová (Kite)  65 101 21 208 21 

Jindřich Houštěk (Kite)  55 84 17 174 17 

David Drda (iQFOiL)  25 35 8 75 8 

Kristýna Piňosová (iQFOiL)  115 183 37 373 37 

Nela Sadílková (iQFOiL)  25 35 8 75 8 

 

(i) Projednání zápisu z předchozího zasedání VV ČSJ a kontrola úkolů 

 
Zápis z červencového zasedání Výkonného výboru byl jednohlasně schválen bez připomínek. 

 
K úkolu 20-14 (Vytvořit poptávku a zajištění nabídek pojištění činností a majetku ČSJ a jeho členů): 
Úkol trvá. JH informoval, že dne 21. 8. 2023 byla předsedou ČSJ podepsaná doložka ke smlouvě na 
pojištění odpovědnosti za újmu způsobenou provozem rekreačního plavidla, pojištění je sjednáno na 
následující limity plnění: pro pojištění lodí 29er v majetku ČSJ ve výši pojistného krytí 165 mil. Kč na 
zdraví a majetek, ve výši 165 mil. Kč pro škody na věci a ve výši 80 tis. Kč pro jinou újmu na jmění. Dále 
dne 7. 8. 2023 podepsal předseda ČSJ rámcovou smlouvu na cestovní pojištění pro členy ČSJ. JH také 
informoval, že se aktuálně prověřuje uzavření rámcové smlouvy na pojištění odpovědnosti za újmu 
způsobenou provozem rekreačního plavidla členů ČSJ (s podmínkami, jako má aktuálně přímo ČSJ) 



 

 

a dále automatizovaný způsob předávání informací, automatizace přeposílání pojistného, dokumenty 
s podmínkami pro pojistníky atd. tak, aby mohlo probíhat uzavírání cestovního a pojištění lodí pro 
členy ČSJ na webu ČSJ. 
 
K úkolu 22-06 (Opatřit informace z ČVS a ČSK, zda se zabývají problematikou zvyšování cen pronájmů 
záborů vodních ploch a pozemků v bezprostřední blízkosti vodních ploch a toků, které využívají kluby 
ČSJ ke své neziskové činnosti. Dále VV ukládá pracovní skupině připravit podklady pro jednání se 
zástupci Ministerstva zemědělství): 
Úkol vypuštěn. Kluby ČSJ budou průběžně informovány na jednáních komise klubů. 
 
K úkolu 22-24 (Průběžně předkládat VV návrhy oslav 130 let jachtingu v Čechách): 
Úkol splněn. ES informovala, že je připravené slavnostní zahájení oslav 130 let jachtingu v Čechách 

a slavnostní večer oslav. Dále je připravené hudební vystoupení několika skupin mladých jachtařů, dva 

koncerty a barmanská show. Ceny pro závodníky jsou připravené v hodnotě cca 200 tis. Kč. Program 

oslav je zde: 

https://www.mcrmladeze.cz/_files/ugd/fb8a99_a336f95b28bb4a34a378df6e8180ab7a.pdf 

K úkolu 23-09 (Vyplatit členům SpS a SCM ILCA, 29er, IQ Foil, Optimist, Techno 293, RS Feva schválené 
příspěvky na základě zaslaného vyúčtování příspěvku): 
Úkol trvá. MS informoval, že vyplácení příspěvků členům SpS a SCM ILCA, 29er, IQ Foil, Optimist, 
Techno 293, RS Feva probíhá průběžně na základě zaslaného vyúčtování. 
 
 

(ii) Sportovní úsek ČSJ 

 

1) informace z jednání sportovního úseku 
 
Výkonný výbor ČSJ gratuluje Monice a Kristýně Křenkovým z YC Lodních sportů Brno k desátému místu 

na mistrovství světa třídy RS Feva v absolutním pořadí a ke dvěma stříbrným medailím – v kategorii 

dívek a v kategorii Family, kde je na stupně vítězů doprovodili ještě třetí Michal Sazama s Eliškou 

Sazamovou z YC CERE.  

Dále Výkonný výbor ČSJ děkuje pořadatelům mistrovství světa třídy RS500, a to YC Nechranice a ALT 

RS, a gratuluje všem medailistům napříč kategoriemi. 

Výkonný výbor ČSJ také blahopřeje Richardu Konkolskému k jeho osmdesátým narozeninám. 

ŠN – zaslal informace z jednání SÚ ČSJ, které se konalo 15. 8. 2023 prostřednictvím MS Teams (zprávu 
přednesli PP a PK). Zápis z jednání SÚ je přílohou tohoto zápisu. 
Výkonný výbor vzal předložené informace na vědomí. 
 
ŠN – zaslal informace o průběhu Investiční dotace pro rok 2023 (zprávu přednesl RV). Proběhla dvě 
výběrová řízení, první na dva moduly aplikace Yarmill – plánovací kalendář a zpracování výsledků, 
druhé na dodávku sportovního vybavení: 8 x kompletní loď ILCA (bez plachet). Kompletní podklady 
byly předány NSA k posouzení. 
Pokud NSA dodané podklady schválí, zašle peníze na účet ČSJ, následně začne plnění smluvních dohod 
mezi ČSJ a vybranými dodavateli. 
Výkonný výbor vzal předložené informace na vědomí. 
 
 

2) informace z komise vrcholového sportu 
 

https://www.mcrmladeze.cz/_files/ugd/fb8a99_a336f95b28bb4a34a378df6e8180ab7a.pdf


 

 

ŠN – zaslal informace z Komise vrcholového sportu ČSJ.  Zápis o činnosti Komise vrcholového sportu 

ČSJ je přílohou tohoto zápisu.  

Výkonný výbor vzal předložené informace na vědomí.  

 
3) informace z komise mládeže, činnost SCM a SpS 

 
PP – podal informace z jednání Komise mládeže, které se konalo 10. 8. 2023 prostřednictvím MS 
Teams. Zápis z jednání KM je přílohou tohoto zápisu. 
Výkonný výbor vzal předložené informace na vědomí. 
 
PP – podal souhrnné informace o činnosti družstev SCM a SpS. Zprávy trenérů SCM a SpS za červenec 

jsou přílohou tohoto zápisu. 

 

PP – předložil na základě návrhu KM, který následně odsouhlasil SÚ ČSJ, návrh na vypsání výběrového 

řízení na pozici: Trenér Sportovního střediska mládeže – SCM (mládež do 19 let) pro lodní třídu ILCA 4 

– ILCA 6. 

Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje vypsání výběrového řízení na pozici: Trenér Sportovního 

střediska mládeže – SCM (mládež do 19 let) pro lodní třídu ILCA 4 a ILCA 6. Podmínky výběrového řízení 

jsou zveřejněny na webu ČSJ v aktualitách. 

Výsledky hlasování: pro: JH, PK, MP, PP, MS, RV          proti: 0 zdržel se: 0 

Návrh usnesení byl schválen. 

 

PP – předložil na základě návrhu KM, který následně odsouhlasil SÚ ČSJ, návrh na složení komise pro 
otevírání obálek výběrového řízení na pozici trenéra SCM ILCA 4 a ILCA 6: 
Složení: Dana Dvořáková (1963)  
               Petra Kafková (1991) 
               Petr Bříza (1972) 
Komise musí rozhodovat alespoň ve dvoučlenném složení. 
 

Dále předložil na základě návrhu KM, který následně odsouhlasil SÚ ČSJ, návrh na složení hodnotící 

komise výběrového řízení na trenéra SCM ILCA 4 a ILCA 6 v tomto složení:  

P. Přikryl za KM (1974) 

D. Audy za ALT ILCA (1990) 

P. Kafková za TMK (1991) 

O. Bobek (1987) 

M. Hájek (1968) 

Hodnotící komise musí rozhodovat alespoň ve tříčlenném složení. 

 

Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje komisi pro otevírání obálek výběrového řízení na pozici 

trenéra SCM ILCA 4 a ILCA 6 ve složení: Dana Dvořáková (1963), Petra Kafková (1991), Petr Bříza 

(1972). Komise musí rozhodovat alespoň ve dvoučlenném složení. Výkonný výbor ČSJ schvaluje 

hodnotící komisi výběrového řízení na trenéra SCM ILCA 4 a ILCA 6 ve složení: P. Přikryl (1974) za KM, 

D. Audy (1990) za ALT ILCA, P. Kafková (1991) za TMK, O. Bobek (1987), M. Hájek (1968). Hodnotící 

komise musí rozhodovat alespoň ve tříčlenném složení. 

Výsledky hlasování: pro: JH, MP, PP, MS, RV          proti: 0 zdržel se: PK 

Návrh usnesení byl schválen. 



 

 

  
 

4) informace trenérsko-metodické komise a jachtařské akademie 
 

PK – informovala o činnosti Trenérsko-metodické komise ČSJ a JA ČSJ: 

• v srpnu se schůze TMK neuskutečnila, bude svolána v polovině září 2023 

• nominace Markéty Švecové na schůzku na FTVS konanou 6. 9. 2023 ohledně plánovaných 
změn trenérských licencí A+B 

• PK, TM – přístupové údaje na Online kurz pro trenéry mládeže – Mgr. Petráš 

• PK – sestavení učebního plánu praktické a teoretické části Licence A pro studium Štěpána 
Novotného 

• ZS – sestavování praktické části trenéra licence B – školitelé, zveřejnění na stránkách ČSJ 
v polovině září 

• ZS – sestavování harmonogramu přednášek Jachtařské akademie 
 
Výkonný výbor vzal předložené informace na vědomí. 

 
 

5) nominace na mezinárodní závody 
 
Jmenovitá nominace na WS MS Youth 2023 v Brazílii: 
SÚ schválil jmenovitou nominaci v lodních třídách ILCA, IQ Foil, 29er a trenérů pro 29er, IQ Foil a 
Team Leadera. Nominace v lodní třídě Kite Foil a trenéra Kite Foil bude řešena na následujícím SÚ. 
(Pro: JH, PK, PP, MHK, JNK, DV, MH, KB, KL, ŠN, TM) 
Jmenovitá nominace: 
ILCA 6 dívky: Linda Dokoupilová 
ILCA 6 chlapci: Jan Bělík 
IQFOiL dívky: Kristýna Piňosová 
IQFOiL chlapci: David Drda 
29er chlapci: Lukáš Kraus / Ondřej Baštář 
Trenér IQFOiL: Milan Hájek 
Trenér 29er: Dominika Vaďurová 
Team Leader: Štěpán Novotný 
 
Výkonný výbor vzal předloženou nominaci na vědomí. 

 
 

(iii) Administrativně-technický úsek ČSJ 

 

1) mistrovství ČR 
 
MP – podal informace z MČR Formule FOIL/IQ FOIL/IQ F a IQ FOIL Junior, které se konalo koncem 
července ve Viganji (CRO), a ze závěrečného závodu Jachtařské ligy, jehož vyhlášení se konalo 20. srpna 
na Lipně v Černé v Pošumaví. 
 
Výkonný výbor ČSJ obdržel žádost viceprezidenta ČWA Romana Hrubého o schválení kategorie ČAP 
a MAP pro MČR RAC. Výkonný výbor konstatuje, že problematika kategorií ČAP a MAP je v kompetenci 
garanta závodu. 
 

2) informace z PR komise 



 

 

 
Výkonný výbor vzal na vědomí přehled PR za červenec a plán práce na srpen a září, který je přílohou 

tohoto zápisu.  

 
3) informace z komise klubů, komise lodních tříd 

 
PK – podala informace z jednání komise lodních tříd ČSJ, které se konalo 17. 8. 2023 prostřednictvím 
MS Teams. Zápis z jednání KLT je přílohou tohoto zápisu.  

JH – podal aktuální informace o činnosti komise klubů.  

JH – předložil ke schválení návrh změny sídla RO ČSJ Moravskoslezský kraj (pobočný spolek Českého 

svazu jachtingu, IČO: 61379387), nově na adrese: Dubová 3339/14, 723 00 Ostrava-Martinov. 

Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje změnu sídla RO ČSJ Moravskoslezský kraj, který bude 

sídlit na nové adrese: Dubová 3339/14, 723 00 Ostrava-Martinov. 

Výsledky hlasování: pro: JH, PK, MP, PP, MS, RV          proti: 0 zdržel se:  

Návrh usnesení byl schválen. 

 

4) aktuální čerpání rozpočtu ČSJ 
 
Výkonný výbor vzal na vědomí čerpání rozpočtu ke dni 23. 8. 2023 a veškeré informace, se kterými 

byli jednotliví členové VV seznámeni. 

 

(iv) Informace předsedy VV ČSJ a Generálního sekretáře ČSJ 

 

RV – informoval, že se 4. 9. 2023 bude konat schůzka ke stanovám ČOV. Za ČSJ se schůzky účastní Karel 

Bauer a Radim Vašík.  

 

RV – předložil návrh na nominaci Kristýny Piňosové na cenu Piotra Nurowského a ukládá D. Dvořákové 

nominaci Kristýny Piňosové na ČOV zaslat. 

Výkonný výbor s nominací souhlasí. 

 

RV – informoval, že dne 28. 7. 2023 byla zapsána RO ČSJ Jihočeský kraj (IČ: 195 11 451) do spolkového 
rejstříku jako pobočný spolek ČSJ.  
 
RV – informoval, že dne 2. 8. 2023 podepsal Rozhodnutí zadavatele o výběru dodavatele k uzavření 
smlouvy na dodávku modulu pro výsledky a plánovací kalendář Yarmill, a na dodávku olympijských 
plachetnic ILCA. 
 
RV – informoval, že dne 9. 8. 2023 byly prostřednictvím datové schránky poslány na NSA dokumenty 
splňující podmínky pro vydání rozhodnutí o poskytnutí investiční dotace. 
 
RV – informoval, že dne 7.  8. 2023 podepsal smlouvu o spolupráci s LKQ CZ s.r.o. zajišťující finanční 
příspěvek ve výši 50 tis. Kč a dary v hodnotě 82 658,- Kč pro MČR mládeže na Lipně. 
 

 



 

 

(v) Různé 

 

Nebyly předloženy žádné informace. 

 

Příští zasedání VV se bude konat ve čtvrtek, 21. září 2023 od 12 hod. přes Microsoft Teams. 

Zapsala: 

Dana Dvořáková 

Generální sekretář ČSJ 

Seznam příloh: 

1. Soupis usnesení z jednání VV ČSJ 24. 8. 2023 

2. Zápis z jednání SÚ 15. 8. 2023 

3. Zápis KVS ČSJ – červenec, srpen 

4. Zápis z jednání KM 10. 8. 2023 

5. Zprávy trenérů SCM a SpS za červenec 

6. Přehled PR za červenec a plán práce na srpen a září 

7. Zápis z jednání KLT 17. 8. 2023 

8. Žádost ALT ČWA 

 

  



 

 

Soupis usnesení z jednání VV ČSJ 

čtvrtek, 24. srpna 2023, 12:00 – on-line jednání přes Microsoft Teams 

Přítomni: 

Výkonný výbor (VV): Jiří Hýža (JH), Petra Kafková (PK), Marek Pavlovský (MP), Petr Přikryl (PP), 

Martin Soušek (MS), Radim Vašík (RV) 

Omluveni:  Štěpán Novotný (ŠN) 

Generální sekretář ČSJ: Dana Dvořáková (DD) 

Kontrolní komise: Jiří Bobek (JB)  

Hosté: Eva Skořepová (ES) 

 

1. Výkonný výbor ČSJ schvaluje vypsání výběrového řízení na pozici: Trenér Sportovního střediska 
mládeže – SCM (mládež do 19 let) pro lodní třídu ILCA 4 a ILCA 6. Podmínky výběrového řízení jsou 
zveřejněny na webu ČSJ v aktualitách. 

2. Výkonný výbor ČSJ schvaluje komisi pro otevírání obálek výběrového řízení na pozici trenéra SCM 

ILCA 4 a ILCA 6 ve složení: Dana Dvořáková (1963), Petra Kafková (1991), Petr Bříza (1972). Komise 

musí rozhodovat alespoň ve dvoučlenném složení. Výkonný výbor ČSJ schvaluje hodnotící komisi 

výběrového řízení na trenéra SCM ILCA 4 a ILCA 6 ve složení: P. Přikryl (1974) za KM, D. Audy (1990) 

za ALT ILCA, P. Kafková (1991) za TMK, O. Bobek (1987), M. Hájek (1968). Hodnotící komise musí 

rozhodovat alespoň ve tříčlenném složení. 

3. Výkonný výbor ČSJ schvaluje změnu sídla RO ČSJ Moravskoslezský kraj, který bude sídlit na nové 

adrese: Dubová 3339/14, 723 00 Ostrava-Martinov. 



 
 

 

Zápis z jednání Sportovního úseku ČSJ (SÚ ČSJ) 

Jednání se uskutečnilo dne 15.8.2023 od 20:00 prostřednictvím MS Teams. 

 

Přítomen: Štěpán Novotný (ŠN), Tomáš Musil (TM), Karel Lavický (KL), Milan Hájek (MH), Jakub 
Halouzka (JH), Miroslav Horák (MHK), Petr Přikryl (PP), Karel Bauer (KB), Dominika Vaďurová 
(DV), Petra Kafkova (PK), Johana Nápravníková Kořánová (JNK), 

Omluven: Patrik Hrdina (PH) Petr Rychnovský (PR), Roman Teplý (RT) 

Host: P. Schwarz 

 

1. Pravidla pro financování družstva RD z rozpočtu ČSJ na rok 2024 

ŠN předložil dokument s nominačními pravidly a způsobem financování RD na rok 2024, která 
vycházejí z platných pravidel pro rok 2023. SÚ dokument přijal. (Pro: JH, PK, PP, MHK, JNK, DV, 
MH, KB, KL, ŠN; Nepřítomen: TM) 

 

2. Žádost ALT Pirát o přezkoumaní směrnice C20 

SÚ bere žádost na vědomí a bude se jí zabývat v následující měsících roku 2023. 

 

3. Změna ohodnocení za výsledky MS a ME – směrnice C21 

Úkol pro ŠN trvá. 

 

4. Jmenovitá nominace na WS MS Youth 2023 

SÚ schválil jmenovitou nominaci v lodních třídách ILCA, IQ Foil, 29er a trenérů pro 29er, IQ Foil a 
Team Leadera. Nominace v lodní třídě Kite Foil a trenéra Kite Foil bude řešena na následujícím SÚ. 
(Pro: JH, PK, PP, MHK, JNK, DV, MH, KB, KL, ŠN, TM) 

Jmenovitá nominace: 

ILCA 6 dívky: Linda Dokoupilová 

ILCA 6 chlapci: Jan Bělík 

IQ Foil dívky: Kristýna Piňosová 

IQ Foil chlapci: David Drda 

29er chlapci: Lukáš Kraus / Ondřej Baštář 

Trenér IQ foil: Milan Hájek 

Trenér 29er: Dominika Vaďurová 

Team Leader: Štěpán Novotný 

 

5. Odpovědná osoba za komunikaci související s OH 2024 

SÚ určil odpovědnou osobou za komunikaci související s OH 2024 Štěpána Novotného. V případě 
nutnosti Team Leadera pro OH 2024 bude SÚ určovat konkrétní osobu s dostatečným časovým 
předstihem. (Pro: JH, PK, PP, MHK, JNK, DV, MH, KB,KL, TM; Zdržel se: ŠN) 



 
 

 

6. Zprávy týkající se sportu 

Přítomní trenéři SPS a SCM předložili své zprávy o činnosti za předchozí období 2023.  

 

7. Zprávy o finančních záležitostech 

ŠN a TM informovali o průběhu Investiční dotace pro rok 2023. Proběhla dvě výběrová řízení, první 
na dva moduly aplikace Yarmill – plánovací kalendář a zpracování výsledků, druhé na dodávku 
sportovního vybavení- 8 x kompletní loď ILCA. Kompletní podklady byly předány NSA k posouzení. 
Pokud NSA dodané podklady schválí, zašle peníze na účet ČSJ, a následně začne plnění smluvních 
dohod mezi ČSJ a vybranými dodavateli. 

 

8. Výběrové řízení na pozici trenéra SCM ILCA 4 a 6 

PP předložil dokumenty k výběrovému řízení na pozici trenéra SCM ILCA 4 a 6. SÚ dokumenty 
schválil. (Pro: JH, PK, PP, MHK, JNK, DV, MH, KB, KL; Nepřítomen: ŠN) 

 

9. Přesun mzdového budgetu do nákladového budgetu trenérky SCM Johany 
Rozlivkové 

PP předložil návrh na přesun 12 700,- Kč z mzdového budgetu do nákladového budgetu trenérky 
SCM Johany Rozlivkové. SÚ návrh schválil. (Pro: JH, PK, PP, MHK, JNK, DV, MH, KB, KL, ŠN, TM) 

 

10. Schválení tohoto zápisu 

ŠN nechal 16.8.2023 hlasovat o tomto znění zápisu ze schůze SÚ per rollam. Toto znění zápisu ze 
schůze SÚ ze dne 15.8.2023 Sportovní úsek hlasováním přijal (Pro: ŠN, JH, PR, TM, DV, PK, MHK, 
PH, MH, JNK Nehlasoval: KB, RT, PP, KL) 

 

 

 

 

Zapsal: Štěpán Novotný                     Na vědomí: KVS, KM, TMK 

 



 
 

 

Zápis činnosti Komise Vrcholového Sportu ČSJ (KVS) 

v období červenec–srpen 2023 

 

Komise vrcholového sportu se zabývala následujícími záležitostmi: 

• Příprava tabulek pro vyhodnocování výsledků RD 

• Pravidla nominace a financování RD pro rok 2024 

• Výběrová řízení na: 

o Softwarové moduly Plánovací kalendář, Zpracování výsledků v prostředí Yarmill. 

o Dodávku sportovního vybavení – 8x kompletní loď ILCA. 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsal: Štěpán Novotný      



Zápis z 3. jednání Komise Mládeže 2023-2027 

Dne 10.8.2023 od 20:00  Online MS Teams  

Přítomni: Přikryl Petr, Dan Audy, Jan Štěpánek, Jana Košťálová, Petr Bříza, Ondra Bobek 

 Omluveni: Michal Lojka 

Hosté: Radim Vašík, Dominika Vaďurová 

 

1. Projednání návrhu na vypsání výběrového řízení na trenéra  SCS ILCA 4-6. Návrh výběrového 

řízení byl dle připomínek upraven a je uložen do příslušné složky  na MS Teams. KM2023. 

2. Projednání návrhu složení hodnotící komise. 

3. Projednání návrhu složení komise pro otevírání obálek 

4. V průběhu projednávání návrhu výběrového řízení probíhala průběžně diskuze k jednotlivým 

bodům a délce nabízeného smluvního vztahu a následnou možnosti prodloužení této 

smlouvy. Shodli jsme se z důvodu transparentnosti na vhodnosti pro tuto pozici vypisovat  

pravidelně výběrová řízení.  

5. Na toto jednání KM byla přizvána stávající trenérka SCM29er, která předložila vlastní návrh na 

ukončení spolupráce k 23.12.2023.Členové KM se dotazovali na její důvody k ukončení 

spolupráce a na její pohled na fungování SCM teamu a posádek mimo SCM. Z diskuze nad 

touto problematikou vyplynul problém s příliš velkými rozdíly ve výkonosti a motivovanosti 

pro sport. Mezi členy SCM a nečleny SCM. A momentálním nedostatku dostatečně 

ambiciózních posádek, které chtějí a mají chuť jít výkonnostně nahoru. 

6. KM se shodla na odložení vypsání výběrového řízení na trenéra SCM 29er na pozdější dobu. 

7. K předešlému úkolu na úpravu směrnice C22 jsme se ve vymezeném čase nedostali a tento 

úkol trvá. Návrhy a komentáře k současnému znění evidujeme ve sdíleném dokumentu. 

 

 

Diskuse probíhal průběžně k projednávaným tématům 

 

Schůze ukončena 21:30 

 

 

 

Zapsal:  Petr Přikryl předseda KM 

 

 



Pravidelná mesačná správa za JÚL 2023

Sportovní centrum mládeže

Lodná trieda: 29er
Tréner: Dominika Vaďurová
Dátum: 1.8.2023

Na prelome mesiacov sme s posádkou Dadák/Viščor absolvovali individuálny tréning na Lipne, kde
sme pracovali na manévroch na bójkach a štartových manévroch. V individuálnej príprave
pokračovali ešte týždeň predtým ako sa premiestnili do dejiska juniorských MS v Travemunde.

SCM 29er najprv individuálne absolvovalo Český pohár na Lipne a následne sme sa premiestnili na
poslednú prípravu pred MS na týždeň na Lago di Garda, kde sme sa pripravovali s rakúskym a
slovinským teamom. Išlo o speed testy, testovanie materiálu na MS a krátke rozjazdy.
Príprava bola náročná a intenzívna, mali sme 7 dní silného vetra, čo bolo pred očakávaným silným
vetrom na MS vo Weymouthe adekvátne.

Všetky posádky zlepšili svoj handling ale najmä cit pre rýchlosť v silnom vetre. Nie je možné ich
navzájom porovnávať, najmä kvôli váhe. Speed testy sme ale robili aj oddelene, v skupinách, kde
boli posádky hmotnostne bližšie. V týchto skupinách sa dokázali všetky posádky výborne držať.
Takisto zlepšili svoje chápanie nastavení plachty a stali sa oveľa samostatnejšími v tomto ohľade. S
niektorými posádkami sme sa zamerali na komunikáciu na štarte, a analyzovali jej efektivitu. Pre
Nelu a Aničku sme našli spôsob, ktorý priniesol okamžité výsledky. Petr a Katy výrazne zlepšili
kontrolu lode a aktivitu na lodi.

Týždeň po poslednom kempe sme sa premiestnili do dejiska MS. Tréning prebiehal v rôznorodých
podmienkach, ale prevažne vo vetre od 12 do 22 uzlov. Predpoveď na prvé dni preteku bola silná a
boli sme nútení jazdiť na etapy na vnútornom okruhu, pričom prvý deň sa odjazdila len 1 rozjazda.
Predpoveď je naďalej silná, uvidíme, ako bude ďalej postupovať kvalifikácia.

Hodnotenie posádok:

Dadák/Viščor (FX) - Na MS bojovali najmä v slabom vetre s nastavením lode. Musím ale vyzdvihnúť
ich výkon, pretože to bol ich prvý pretek vo veľkom poli, a napriek nízkemu počtu dní na vode boli
schopní zajazdiť niekoľko výsledkov v TOP 10. Sú odhodlaní a samostatní, verím, že výsledky by boli
o level lepšie, keby mali na vode so sebou trénera, ktorý by im s nastavením lode poradil okamžite.

Vypracovala: Dominika Vaďurová



 
 

 
 

 

Pravidelná měsíční zpráva za červen 2023 

 

Sportovní centrum mládeže 
Lodní třída: ILCA 
Trenér: Štěpán Novotný 
Datum: 1.8.2023 
 

• ME Youth ILCA 6 Dziwnow 10.-20.7. 
o Účast: L. Dokoupilová, K. Flosmanová, J. Bělík, M. Rais, J. Kříž, mimo SCM: H. Hýžová 
o Do Gdyně se přejíždělo přímo z MS v Dziwnowě. Závod začínal 14.7. a z důvodu poměrně 

velké únavy se trénovalo před závodem jen jeden den. Zbylé dny byly využity k odpočinku. 
o Závod se skládal z celkem šesti dnů, tři kvalifikační a tři finálové.  Během kvalifikačních dnů se 

odjelo pět rozjížděk. Dva dny foukal slabší vítr s velkými změnami a jeden den foukal stabilní 
vítr okolo 6 m/s z moře. V tento den se odjely tři rozjížďky. Ze tří finálových dnů se závodilo 
už jen tři dny. Poslední den závodu nefoukalo. Zbylé dva dny byl opět velmi nestabilní vítr ze 
břehu. Některé skupiny odjely čtyři skupiny a zbylé tři. Dívky byly rozděleny do dvou skupiny 
a celkem se na startu sešlu sto osmnáct závodnic. Chlapci byli rozděleni do čtyř skupin a 
celkem jich bylo dvě stě šedesát čtyři. 

o Linda Dokoupilová 36./118, 31% 
▪ Linda jezdila celý závod velmi vyrovnaně a dokázala zajet několik perfektních 

rozjížděk. Největší problém měla s rychlostí v silnějším větru proti větru. Hlavní 
příčinou je o něco nižší váha, a ne ještě dostačující kondice a tím spojené horší 
vyvažování, než mají ty nejlepší konkurentky. Přesto výsledek závodu je velmi pěkný 
a nyní bude potřeba se plně přenastavit na ILCA co se týče váhy a kondice. 

o Kristýna Flosmanová 59./118, 50% 
▪ Krystýně se po nevydařeném závodě v Dziwnowě povedlo dostat do zlaté skupiny. Ve 

zlaté skupině se jí již moc nedařilo. V silnějším větru má velmi dobrou rychlost proti 
větru. Často ještě bojuje s rychlostí po větru, kde ji chybí lehkost a souhra pohybů. 
Největším problémem jsou, ale stále starty. Není dostatečně agresivní a často zaspí a 
pozdě se rozjede. Díky tomu je v okamžiku startu je v druhé řadě. Hlavním cílem na 
zbytek bude rozvoj kondice, rychlosti a obratnosti. Krystýna má téměř ideální váhu na 
ILCA 6. 

o Jan Bělík 148./264, 56% 



 
 

 
 

 

▪ Honza se velmi zlepšil a pomohl mu přestup na ILCU 6, kdy už i ve slabším větru dokáže 
jezdit dobré rozjížďky. Ve středním větru má velmi dobrou rychlost. Bohužel v tomto 
závodě velmi bojoval s jízdou po větru i přesto, že je většinou rychlý. To zapříčilo ztrátu 
až čtyřiceti bodů v kvalifikaci. To je velká škoda, protože stříbrná skupina utekla o 
třináct bodů. V bronzové skupině dokázal zajet kvalitní výsledky. Celkově lze závod 
považovat za vydařený, ale mohl být mnohem lepší. 

o Michal Rais 188./264, 71% 
▪ Michal začal závod krásně, kdy v první rozjížďce dojel šestý. Posunem bylo, že se nyní 

oproti MS v Dziwnowě probojoval do bronzové skupiny. Bohužel Michal bojuje od 6 
m/s s rychlostí lodi proti větru. To je hlavním důvodem jeho dojezdů. Vliv na to má 
nízká váha a malá síla a s tím spojené horší vyvažování. To jsou hlavní věci, na kterých 
bude potřeba pracovat. 

o Jan Kříž 191/188. ,72% 
▪ Honza se posunul oproti MS a probojoval se do první skupiny. Honza je stále velmi 

mladý a jeho výsledky lze považovat za kvalitní. Bude potřeba aby značně zesílil. Nyní 
je jeho problém nedostačující vyvažování a díky tomu špatná rychlost proti větru. 
Naopak má velmi pěkné starty. Bohužel v tomto závodě byl dvakrát BFD. Jeho dalším 
cílem bude celkový rozvoj kondice a síly. 

o Odkaz na výsledky: 
▪ https://events.pya.org.pl/ilca-6-youth-europeans-2023-coaches-supporters-

registration,e94 

• Další akcí bude trénink + závod EC Puck, Polsko v druhé polovině srpna. 
 

 

https://events.pya.org.pl/ilca-6-youth-europeans-2023-coaches-supporters-registration,e94
https://events.pya.org.pl/ilca-6-youth-europeans-2023-coaches-supporters-registration,e94


 

 

 

 

 

Pravidelná měsíční zpráva za červenec 2023 

 

Sportovní centrum mládeže 

Lodní třída: Optimist 

Trenér: Jakub Halouzka 

Datum: 10.8.2023 

 

Organizační, administrativní a technické činnosti: 

• Komunikace s rodiči závodníků kvalifikovaných na ME 

• Montáž zahrádky na svazové auto (možnost odvazu sedmé lodi) 

• Řešení organizačních záležitostí k ME (ubytování, letenky atd.) 

• Komunikace s polskými teamem ohledně spolupráce na ME 

• Odvoz auta, člunu a lodí do Soluně a zpět 

 

Trénink před mistrovstvím Evropy 

Před začátkem mistrovstvím Evropy nás v Soluni čekal čtyřdenní trénink. Na programu tréninku byly zejména 

tréninkové rozjížďky s dalšími národy. Cílem tréninku bylo si hlavně zvyknout na velmi konkurenční mezinárodní 

prostředí, se kterým se v této míře řada našich závodníků ještě nesetkala. Jezdili jsme zejména se závodníky 

z jachtařsky vyspělých zemí (Američani, Turci, Poláci…), abychom měli možnost se od nich i případně něco přiučit. 

Především na startech bylo vidět, jak precizně jsou schopni s lodí manévrovat a akcelerovat. 



Dalším cílem tréninku bylo prozkoumání místních podmínek. Celou dobu tréninku foukal slabý vítr mnohdy hraničící 

s bezvětřím. I v těchto podmínkách jsme se ale snažili poctivě trénovat, jelikož na závod byly očekávány podobné 

podmínky.  

 

Na vodě i na břehu jsme se snažili poctivě projít jednotlivé problematické oblasti. Věnovali jsme se zejména taktice 

v poli, držení místa na startu a pravidlům (zejména pravidlu 42 a specifickým pravidlům nadcházejícího ME). 

 

Mistrovství Evropy 

Na trénink navazovalo pětidenní ME. Podobně jak na MS jsme sdíleli člun s Poláky. Spolupráce na vodě i na břehu 

byla velice intenzivní, snažili jsme se si navzájem předat různé informace, které se nám podařilo získat. Polská 

reprezentace si na tento závod dovezla mimo jiné i speciální dalekohled, pomocí kterého sledovala situaci na vodě. 

Během celého závodu foukal slabý, často až velmi slabý vítr z jihu. Obvykle se celý den postupně stáčel doleva a na 

levé straně stoupačky bývalo zpravidla i více větru. Odstartovat z levé strany čáry a dostat se na levou stranu 

stoupačky byl ale pro naše děti většinou těžce splnitelný úkol. Prosadit se na čáře s nejlepšími závodníky nejen z 

Evropy bylo velice náročné. Většinou se po startu rychle propadli do druhé, třetí řady a pak již nezbývalo než buď 

otočit na pravobok anebo se i za cenu zakrytí dostat doleva, avšak již s velkou ztrátou na první část pole.  

 

 



Kromě startů musíme také ještě hodně zapracovat na aktivitě na lodi ve slabém větru. Zatím jsou v těchto 

podmínkách naše děti často příliš pasivní.  

 

Nejlépe si v těchto náročných podmínkách a konkurenci 166 závodníků vedl Vláďa, který měl i šanci se dostat do 

zlaté skupiny, ale nakonec se probojoval do stříbrné. Ostatní chlapci skončili v bronzové. Dívky zůstaly po kvalifikační 

části závodu ve stříbrné.  

 

Nesmíme zapomenout poděkovat Evě Skořepové, která pomohla s organizací a zařízením řady věcí na břehu a 

s odvozem vybavení do Soluně a zpět. Velké díky také patří firmě Mercedes Moravia, která věnovala zahrádku na 

svazové auto a umožnila tak odvoz všech sedmi lodí do Soluně a zpět v rámci jedné soupravy.  

 

Konečné výsledky 

Chlapci (166 lodí):      Dívky (126 lodí) 

95. místo Vláďa Kováč      107. místo Lili Dymáková 

113. místo Tomáš Grodl     113. místo Roxie Bartušková 

143. místo Vašek Zákoucký     114. místo Emma Mahr 

148. místo Dáda Hrubý 

https://2023europeans.optiworld.org/en/default/races/race-resultsall 

 

https://2023europeans.optiworld.org/en/default/races/race-resultsall


 
 

 
 
 

 

Pravidelná měsíční zpráva za červenec 2023 

Sportovní centrum mládeže 
Lodní třída:  Techno293 
Trenér: Jan Skřepek 
Datum: 17.8.2023 
 

V červenci jsme hned od 1.7.  začali 5 denním soustředěním na Velkém Dářku. Akce se z SPS zúčastnili 
Klára Chalupníková a Štěpán Loužek. František Burda byl v té době na ME IQ Foil junior na Gardě a Zdeněk 
Plch se z akce omluvil. Do tréninkové skupiny jsme přibrali další děti kteří aspirují na možný posun do SPS 
pro další sezóny. Větrné podmínky byly nakonec velmi dobré a každý den se podařilo trénovat ve 
skluzových podmínkách. Soustředění bylo zakončeno závodem ČP, na který se však vítr schoval a nakonec 
se nepodařilo tento závod uskutečnit s požadovaným koeficientem 4.  

Následně se všichni přesunuli do Viganje na MČR IQ Foil a Slalom open včetně závodu Techno 293. Ve 
Viganji se první část týdne se závodem slalomu velmi vydařil a pro třídu Techno 293 to znamenalo super 
slalomové závody, které byly poslední přípravou před MS ve Francii. 

Ihned po skončení závodů ve Viganji jsme se vydali na dlouhou cestu přes celou Evropu na vrchol letošní 
sezóny MS Techno 293 konané ve francouzském Quiberonu. DO dějiště jsme dorazili s dostatečným 
předstihem tak aby mohl proběhnout trénink a důkladné seznámení se s podmínkami.  

Závodilo se ve velké zátoce na východním pobřeží Quiberonu, která byla dobře krytá před velkými vlnami 
z Atlantiku. Celou dobu nám foukal offshore západní vítr který oproti předpovědi měl vždy o něco nižší 
intenzitu. Závodu se zúčastnila i zbývající část SCM závodící rovněž na Techno 293. Pro možné zajištění 
saportu našich závodníků byl na druhém okruhu k dispozici Luděk Čeřovský se svým soukromým 
motorákem.  

Hned od začátku bylo jasné že organizátoři budou velmi opatrní a při síle větru blížící se k 25knt budou 
hned všechny posílat na břeh a nebo naopak nikoho na vodu nepošlou. Pro nás to byla docela zrovna 
škoda, protože v kategorii U17 jsme měly na silný vítr tradičně velmi dobře připravené Alex Lojínovou a 
Šimona Skřepka. Nakonec se během závodu vystřídali všechny podmínky ale díky velké opatrnosti a 
nerozhodnosti rozhodčích se dva dny vůbec nezávodilo a většina skupin dokázala za 5 dnů odjet pouze 10 
rozjížděk což znamenalo pouze 1 škrtačku a to je na tak velký závod opravdu velmi málo. I tak se naši 
závodníci dokázali prosadit mezi nejlepší i když medaile byly tentokrát nakonec daleko.  

 



 
 

 
 
 

 

V kategorii U15 

Kluci 63 startujících 

František Burda 9. místo – nakonec skvělý výsledek s velkým příslibem do budoucnosti, Fanda má 
konstantně vrůstajíc výkonost 

Zdeněk Plch 30. místo – také velké zlepšení od jara. Zdendu už v U15 brzdí jeho vyšší a těžší postava. Příští 
rok bude v U17 a bude to určitě lepší. 

V kategorii U17 

Kluci 65 startujících 

Šimon Skřepek 11. místo –  obrovské zlepšení od jarního ME, ale mohlo být ještě lépe kdyby neměl 
technické problémy kdy dvě rozjížďky jel bez zlomené kačeny a kdyby rozhodčí pustili více rozjížděk 
v silném větru. Na kdyby se nejezdí takže i tak skvělý výkon. 

Štěpán Loužek 17. místo – nenápadnou jízdou, ale vyrovnanými výkony ve všech podmínkách a zároveň 
rostoucí výkonost v této velké konkurenci. Štěpán bude v U17 závodit ještě příští rok takže velký příslib.  

 Holky 47 startujících 

Alexandra Lojínová 8. místo – po jarním 2.místu z ME asi Alex doufala v lepší umístění , ale bohužel po pár 
chybách které ovlivnily některé rozjížďky a navíc při nemožnosti škrtnout více rozjížděk je i toto velmi 
dobré umístění a nejlepší ze všech. 

Klára Chalupníková 12.místo – velmi dobrý výsledek a vyrovnané výkony ve všech podmínkách. Klára 
rovněž jako Štěpán bude v U17 ještě příští rok a je velkou nadějí na kvalitní výsledky na velkých akcích. 

Kompletní výsledky i ostatních našich, kteří se závodu účastnili najdete zde 2023 Techno293 and Techno293 
Plus World Championships - Results 

Závod MS končil až na začátku srpna a ukončil tak více jak měsíční velmi nabity program. 

 

  

 

https://worlds2023.techno293.org/results
https://worlds2023.techno293.org/results


 
 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 
 
 

 

 

 

 

 

 



 
 

 
 
 

Přehled PR červenec 2023  
 
1) Hlavní závody a akce propagovány v médiích i na sítích (web, Facebook a Instagram ČSJ) 
 

• MS RS500 Nechranice – ČT Regionální zpravodajství, Snídaně s NOVOU, Deníky, Nová večerní Praha, 
Pražský magazín, e-Sportfoto, České novinky 

• MEJ iQFoil Garda – ČT Branky, NOVA – sportovní zprávy, iDnes sport, Deníky, Na startu, Nová večerní 
Praha, Pražský magazín, e-Sportfoto, České novinky 

• Test Event Marseille – Deníky, ČOV magazín, Nová večerní Praha, Pražský magazín, e-Sportfoto 
Rolex Fastnet – Milan Koláček – ČT Branky 

• MS RS Feva – Blesk, Super 

• ME RS Feva – Nová večerní Praha, Pražský magazín 

• MSJ Formula Kite Gizzeria – Deníky, Na startu, Nová večerní Praha, Pražský magazín, e-Sportfoto 

• MČR Windsurfing Viganj – ČT Sport, Nová večerní Praha, Pražský magazín 

• MČR Star, MČR Pirát – Deníky 

• Richard Konkolski – iDnes, MF Dnes, Český rozhlas 
 
Mediální výstupy z těchto i dalších akcí jsou na: https://www.sailing.cz/jachting-v-mediich 
 
2) Regata 130 let jachtingu 
Pokračují přípravy, je finalizován program, rozmístění lodních tříd do klubů a na okruhy, probíhá 
přihlašování závodníků – nyní přihlášeno 350 závodníků. Běží e-shop. Jsou připraveny ceny pro závodníky. 
 
3) Oblečení pro reprezentaci  
Na e-shopu ČSJ lze reprezentační oblečení objednávat. Bude přidána i možnost slevy pro týmy. 
 
4) Newsletter pro členy – vyšlo čtvrté letošní vydání se zprávou, kdo pojede OH kvalifikaci v Haagu, 
pozvánkou na regatu 130 let v Praze a dalšími informacemi pro členy. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

https://www.sailing.cz/jachting-v-mediich


 
 

 
 
 

Přehledy: 
 

Sledující Facebook 1. 7. 3 335/31. 7. 3 359 
Sledující Instagram 1. 7. 1 380/31. 7. 1 420 
 
Dosah příspěvků: 1. 7.–31. 7. 
 

 
 

 
 
Podle monitoringu médií Anopress bylo v českých médiích za červen publikováno  
946 příspěvků se zmínkou o jachtingu.  
 
(Návštěvnost webů neuvádím – webmaster musí nejprve nově nastavit Analytics) 

 



 
 

 
 
 

Plán PR na srpen a září 2023 

 
1) Hlavní závody a akce propagovat v médiích: 
 

• Regata 130 let jachtingu 

• MS Haag 
 
 
2) 130 let jachtingu – bude pokračovat příprava oslav a regaty a všeho s tím spojeného. Regata se bude 
konat od 29. 8. do 3. 9. 
 
3) Kvalifikace Haag – propagace, rozhovory s reprezentanty, zajištění vysílání v ČT – sportovní 
zpravodajství, OH magazín… 
 
4) LODM – jachting byl zařazen do programu LODM 2024 – regata se pojede na Bezdrevu v červnu 2024 – 
příprava PR plánu a organizace akce – schůzka s KKK. 
 
5) OH Festival jezero Most – OH festival se v roce 2024 bude konat u jezera Most – hlavním tématem 
budou vodní sporty včetně jachtingu – organizační schůzka se zástupci Baníku most a členy VV ČS a ČOV – 
bude v září, příprava plánu PR a organizace akce 
 
6) Založit Linkedin ČSJ – naplánováno na září 
 
7) Jachtař roku 2023 – připravit časový harmonogram a zajistit místo konání 
 
8) Každý měsíc připravit pro VV návrh na ocenění nejlepších výsledků za daný měsíc, zároveň připravit 
samostatný článek na web 
 
9) Příští schůzka PR komise se uskuteční 7. září v 17.00 přes Teamsy. 
 
22. 8. 2023, Eva Skořepová 



 
 

 

Zápis z jednání Komise lodních tříd ČSJ  

(KMT ČSJ) 

Jednání se uskutečnilo dne 17.8.2023 od 20:00 online aplikace MS Teams 

 

Přítomen: Petra Kafková (PK), Jiří Žáček (JŽ), Pavel Kamenský (PK), Jakub Nápravník (JN) 

Omluven: Pavel Havelka (PH) 

 

1. Aktualizace G95 – příprava a doplnění otázek na LT. PK informovala, že oslovila HZS 
(Marek Pavlovský) a rozhodčí (Martin Soušek, Jiří Smrčka) o případné doplnění 
dalších otázek. 

2. Aktualizace B3 – Registrace členů v lodních tříd 

Diskuse ohledně registračního řádu B3. Dle rozhodnutí KMT se PK ještě spojí se 
členy VV ČSJ, jmenovitě Jiřím Hýžou a Radimem Vašíkem a dotáže se na směřování 
registrace členů ČSJ, aby případné podměty mohly být prodiskutovány a 
zapracovány. 

3. Ostatní 

KMT se pokusí do konce roku sestavit harmonogram důležitých termínů napříč 
komisemi ČSJ a rozeslala je emailově na lodní třídy před začátkem sezóny 2024. 

 

 

Zapsala: Petra Kafková   



Dobrý den, 

V návaznosti na dosud přihlášené závodníky RAC žádáme o rozšíření vyhlašovaných kategorii ve třídě 

RAC o mezinárodní mistr České republiky. 

Prosím o projednání na nejbližším VV. 

Děkuji 

S pozdravem 

Roman Hrubý 

Viceprezident a hospodář ČWA 


